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Abstract (en)
Bracelet consists of two halves (6, 7) made from alternating links (8) and cylindrical bars (9) with through holes (13,15) to receive a flexible cable
(10) which joins the links together and connects the bracelet halves to the watch case (1). At least one of the bracelet halves has an end link (3) with
a cavity (4) and cover (17) to receive surplus portions of the cable ends (11, 12) after they have been fixed by clamp screws (14 16). This allows the
bracelet to be lengthened by removing the end link and adding one or more links and bars.

Abstract (fr)
Le bracelet (6, 7) comporte une succession de maillons 8 articulés par l'intermédiaire de barrettes (9). Les maillons et les barrettes sont tenus
ensemble par un lien (10) traversant des perçages (13, 15). L'extrémité 82) du bracelet (6) comporte un maillon particulier (3) auquel le lien 10 est
amarré au moyen d'un dispositif de fixation (14, 16). Ce maillon particulier (3) est équipé d'un logement (4) disposé à la suite dudit dispositif de
fixation. Dans ce logement (4) peut être mise en réserve une certaine portion (11, 12) excédentaire du lien (10). <IMAGE>
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